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Dodavatel výtahu. 
   
  Po zvážení všech okolností jsem se rozhodl, že podepíšu 
Smlouvu o dílo s firmou VHL, která se v našem hlasování 
umístila na druhém místě (za firmou EcoLifts). 
  Po přesném zaměření šachty nabízejí nyní obě firmy stejné 
rozměry kabiny:  1000 x 950 mm  (š x h). 
 

  Hlavním důvodem je seriózní přístup firmy VHL k výběrovému řízení a větší  
věrohodnost této firmy. 
 

 Firma VHL uvedla v původní nabídce rozměry kabiny        980 x 880 mm.  
 Firma EcoLifts uvedla v původní nabídce rozměry kabiny 1100 x 950 mm. 
 (obojí pro variantu s bubnovým strojem) 
 

 Pro většinu vlastníků byla – logicky - hlavním kritériem právě velikost kabiny a 
proto v hlasování vybrali firmu EcoLifts. Tu jsem pak oslovil jako první. Po přesném 
zaměření šachty se ukázalo, že její rozměry jsou 1260 x 1035 mm (a nikoli původně 
předpokládané 1300 x 1050 mm). 
 Za těchto okolností nabídla firma EcoLifts kabinu 1000 x 950mm. To mě nemile 
překvapilo, protože jsem očekával, že šířka kabiny bude 1060 mm. Je-li šachta ve 
skutečnosti užší o 40mm, není jasné proč musí být kabina užší o celých 100 mm. 
Zástupce firmy EcoLifts mi pak sdělil, že by mohli udělat kabinu i širší, ale 
vyžadovalo by to výrobu speciálních vodítek a velmi atypického rámu kabiny. Tím 
by se cena zvýšila o asi 80.000,-Kč (proti nabídkové ceně). 
 V této situaci jsem se rozhodl oslovit firmu VHL . Připadalo mi férové, aby i oni 
měli možnost přeměřit šachtu a zpřesnit svou nabídku. Výsledkem byla nabídka 
kabiny 1000 x 950mm. 
 Obě firmy tedy nyní nabízejí stejné rozměry kabiny. 
 

 Zatímco fa EcoLifts v původní nabídce velmi nadsadila šířku kabiny (a vyhrála díky 
tomu hlasování), fa VHL uvedla naopak menší šířku, aby neslibovala nesplnitelné.  
Pro mě je tak mnohem věrohodnější VHL. 
 Naopak u EcoLifts bych se bál, aby nakonec kabina nebyla ještě menší. 
 Tady je nutné si uvědomit, že po zahájení stavby – po demontáží starého výtahu – 
budeme dost bezmocní vůči dalším požadavkům dodavatele. Můžeme sice být v 
právu a dokázat to u soudu, ale budeme třeba rok bez výtahu, Proto mi připadá 
věrohodnost dodavatele důležitá. 
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